
Nieuwsbrief juni 2017 
 
De VVD Zeewolde zet zich in voor sport, bereikbaarheid, 'economie en centrum' en 'toerisme 
en recreatie' in ons mooie dorp. Dit zijn de actuele onderwerpen waar wij ons sterk voor 
maken: 
 
- Sport: Wij maken ons sterk voor een beter zwembad. De VVD is voorstander van het 
behouden van een zwem- en sportfaciliteit onder één dak, omdat dat volgens ons vele 
voordelen biedt. Er is een werkgroep opgericht waar de VVD ook aan deelneemt. Deze 
werkgroep heeft een voorstel aan de gemeenteraad voorgelegd dat is aangenomen. Er komt 
een behoefte- en haalbaarheidsonderzoek. Hierna komen scenario's voor een nieuw of 
gerenoveerd zwembad. Wij volgen deze ontwikkelingen nauwgezet. 
 
- Economie: De aanleg van de nieuwe start- en landingsbaan in Lelystad is in volle gang en dat 
is goed nieuws voor de economie in Zeewolde! De werkgelegenheid komt ons tegemoet. De 
aanzuigende werking biedt kansen voor ook het bedrijfsleven in Zeewolde. De uitdaging ligt er 
voor zowel ondernemers als inwoners van Zeewolde om deze kansen te benutten! De 
infrastructuur ligt of komt er, het vliegveld is echt om de hoek. Wij hebben in de gemeenteraad 
ook een vurig pleidooi gehouden om aan te haken.  
  
- Wonen: Voor de VVD is het belangrijk dat onze voorzieningen in het dorp op peil blijven en 
tred houden met de inwonerstoename. Een van de belangrijke voorwaarden daarvoor is dat er 
voldoende woningen zijn. Zeewolde is gelukkig nog steeds groeiend, starterswoningen, 
dijkwoningen, waterwoningen, appartementen, riante patiobungalows. In Zeewolde kan het 
allemaal. Graag ziet de VVD dat iedereen hier in Zeewolde terecht kan dus ook segmenten aan 
de onderzijde EN bovenaan de markt aanvullen.  
- Onderwijs: Het is erg jammer dat de HAVO en VWO leerlingen na het 3e schooljaar naar 
Harderwijk moeten op de fiets. We willen weten hoe het staat met de verdere ontwikkeling van 
de Levant als we kijken naar leerlingaanbod, onderwijs en ontwikkeling van het dorp. Een 
volledig aanbod van HAVO VWO in het dorp zelf is onze wens. We hebben gevraagd of dit 
mogelijk is. 
  
- Internet buitengebied: In Zeewolde is een groot deel van de adressen op vakantieparken of 
bedrijventerreinen nog steeds niet aangesloten via glasvezel. Wij willen dat het buitengebied 
ook een goede en snelle ontsluiting op het Internet krijgt. 
  
- Belastingen: Wij zijn tegen lastenverzwaring en vinden het zo laag mogelijk houden van 
belastingen belangrijk. Op de Coelolijst 2016 staat zeewolde op plaats 89, wat wil zeggen dat 
we wat betreft netto-woonlasten niet te duur zijn, maar ook niet goedkoop. Een Zeewoldenaar 
betaalt in 2016 gemiddeld 677 euro aan lokale lasten.  
  
- Centrum: We zijn groot voorstander van een levendig centrum. Inmiddels heeft de raad 
ingestemd met de Actiewijzer voor een sterk centrum. Dat is goed nieuws voor ons allemaal en 
een grote verdienste van VVD wethouder Wim van der Es! Ons centrum heeft alles in zich om 
onderscheidend te zijn. Centraal gelegen, een goede verkeersontsluiting, gratis parkeren, een 
haven, volop winkel- en horecaruimte. Toch blijkt uit een analyse over ons centrum dat het vijf 
voor twaalf is. Niets doen leidt tot nog meer leegstand, kans op verloedering en is echt geen 
optie voor een dynamische gemeente als Zeewolde. Het is echter ook aan ondernemers, 
vastgoedeigenaren en het winkelend publiek om nu te laten zien wat het centrum van 
Zeewolde ons echt waard is. Afwachten is geen optie. We zullen dit met grote belangstelling 
blijven volgen. 



  
- VAKANTIE!!!: Wij wensen jou alvast een fantastische zonninge zomer toe. In de tussentijd is 
de VVD hard bezig met de voorbereidingen op het nieuwe verkiezingsprogramma en de nieuwe 
kandidatenlijst. Wil je meedenken, stuur dan jouw input naar fractie@zeewoldevvd.nl 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de VVD Zeewolde, 
  
Angela Huckriede 
fractievoorzitter 
 
 

https://channel.royalcast.com/gemeentezeewolde/#!/gemeentezeewolde/20170928_1

